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Zápis �. 18 

z jednání Komise Komise pro informatiku    
a SmartRegion  

Rady Olomouckého kraje 

ze dne 16. 5. 2023 

 

Přítomni: Nepřítomni: 
Kapounek Petr   
Hrubý David  
Kuděla Michal, Mgr.    
Měřínský Petr, Ing 
Calábková Dana, Ing. 
Popelák Lukáb   
Suchánek Aleb, Ing.   
Musil Tomáb  
Pelikán Matoub, Mgr. 
atursa Aleb  
Vlazlo Tomáb  
}ebrok Jan, Ing. 
 

 

 

Omluveni: 

Zápeca Kamil    
Hampl Václav, Mgr. 
Horký Jaromír   
 

Hosté: 
Lysek Petr, Ing  

Program: 

1. Úvod  

2. lenství ve spolku otevřená města pořízení nástroje CityVizor 
3. Dotazy, náměty, připomínky, diskuze 
4. Závěr 
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Zápis: 
 

1. Úvod 

Úvodního slova se ujal předseda komise pan Petr Kapounek. Přivítal přítomné a zahájil 
jednání komise.   

1. lenství ve spolku otevřená města pořízení nástroje CityVizor 
Pan předseda seznámil přítomné s historií pořízení nástroje CityVizor.  
Komise se zabývala tímto softwarem ji~ podruhé. Na poprvé (před lety) jej zamítli 
z důvodu, ~e tento spolek byl na po�átku svého působení a vstup do něj nebyl komisí 
doporu�en z důvodu nejasné cenové politiky pro kraje. 
Nyní s odstupem �asu ji~ spolek vytvořil cenovou politiku pro kraje, která je sou�ástí 
podkladových materiálů k tomuto jednání. 
 
Nástroj CitiVizor je u~ivatelsky přívětivý a má velmi dobrou informa�ní hodnotu oproti 
nástroji, který nyní máme. 
Pan předseda vyzval ostatní k vyjádření se k tomuto tématu. 
Pan Musil: Nemělo by to být pod státem, aby ka~dé město a ka~dý kraj nemusel mít 
jiný nástroj? 
Odpověď pan Kapounek: Právě proto vznikl tento spolek, který se sna~í nastavit 
spole�ný nástroj na rozpo�ty a hospodaření, který je pro ně a podle nich. 
Pan Lysek dodal, ~e problém roztříbtěnosti je, ~e v sou�asných softwarech je problém 
cokoliv najít, vyfiltrovat. Kde~to v CitiVizoru je vbe naprosto intuitivní a obsahuje i 
přehledové funkce. V některých krajích mají napojení přímo na systém od Gordicu, ze 
kterého vytahují data a dále s nimi pracují.  
Pan Kapounek odpověděl, ~e tento modul pou~ívá Praha, ale je nutné si jej dokoupit. 
Jedná se o jednorázovou �ástku. 
Dle pana Lyska navíc jakékoliv dodělání do stávajícího softwaru je velmi drahé.  
Dle pana Musila je sice Citivizor přehledný intuitivní, ale tento nástroj by měl být pod 
státem (ministerstvem). Pokud bude mo~nost výběru nikdy výdsledek nebude takový, 
jako by od něj stát o�ekával. 
Pank Kapounek vysvětli, ~e tento projekt vznikl z iniciativy měst, obcí a krajů a dělí se 
spolu o náklady za vývoj aplikace a přidávají se stále nové města i kraje. Stát dává 
samosprávám mo~nost vyu~ívat různé technologie, ale o�ekává stejné výstupy.  
Dle pana Lyska tato aplikace dává smysl, pro veřejnost je jednoduchá, přehledná bez 
reklam a matoucích odkazů. 
Dle pana Kapounka navíc vstupujeme do spolku, který řebí dalbí jiné produkty, které 
se vyvinou ze spolupráce mezi jednotlivými kraji a městy. Je to krok k tomu, aby ka~bý 
neřebil věci sám za sebe, ale aby se municipality sdru~oovaly.  
 
Závěr doporu�ení komise: 
 
Komise doporu�uje vstoupit do spolku otevřená města a pořídit nástroj 
CityVizor. 
 
Hlasování: 
Pro: 8 / Proti: 1 / Zdrželi se: 3 
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2. Dotazy, náměty, připomínky, diskuze 
Pan Suchánek se zeptal, jestli se u~ podařilo vyvolat jednání ohledně hodnocení 
Zlatého erbu a dalbího spole�ného postupu. 
Pan Kapounek  - jebtě nic neproběhlo. V �ervnu bude krajská IT komise.  
Pan Lysek poprosil o zaslání konkrétních připomínek k projednání.  
 

3. Závěr 

V Olomouci dne ……………….. 

………………………………. 
Petr Kapounek 

předseda komise 
Přílohy:  Prezen�ní listina 

 

 


